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Raport de activitate pentru anul 2008

Sedinte ale consil iului local sau judetean

In perioada amintita am participat la urmatoarele sedinte ale Consiliului
J udetean Alba,

- ordinare: 20.06.2008, 24.07 .2008, 28.07 .2008, 25.09.2008, 23.10.2008,
20. 1 1.2008, t6.12.2008;

- extraordinare 26.06.2008, 31.10.2008, 1 1.1 1.2008, 04.12.2008,
29.12.2008;

Sedinte ale comisii lor de specialitate
La Comisia de dezvoltare economica, bugete, strategi si cooperare

interinstitution ala am participat la sedinte in urmatoarele zrle: 26.06.2008,
21.07.2008, 23.07.2008, 25.08.2008, 27.08.2008, 22.09.2008, 24.09.2008,
21. t0 .2008,  31.10.2008,  11.11.2008,  18.11.2008,  04.12.2008,  16.12.2008,
29.12.2008.

Intalniri cu cetatenii

M-am intalnit in repetate randuri cu locuitori ai judetului si in special cu

locuitorii din zona orasului Cugir si al comunelor invecinate Sibot, Blandiana,

Ceru Bacainti, Saliste.

Am discutat probleme legate de infrastructura rutiera, circulatia pe

drumurile publice, probleme de mediu, valorificarea produselor agricole si in

special cu ce poate sprijini Consiliul Judetean dezvoltarea locala.

M-am intalnit cu cetateni ai comunei Blandiana iar principalele probleme

ridicate au fost: calculul transparent si pe intelesul tuturor a pensiilor,

introducerea apei si realizarca canalizarli, asfaltarea drumurilor, consolidarea

malurilor la valea care strabate localitatea.
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Audiente

Exista un orar cu audientele care au fost tinute, acesta este afisat atat la
avizierul primariei din orasul Cugir cat si la sediul Partidului Democrat Liberal
din acelasi oras.

Audientele s-au desfasurat la sediul Partidului Democrat Liberal din
orasul Cugir str Victoriei nr 9, in a doua sambata din lunile noiembrie si
decembrie a anului 2008. Am primit in audienta un numar de 7 persoane,

tematica a fost diversa de la probleme de somaj, pensii pana la probleme de
fond funciar, relansarea economica a orasului Cugir etc.

Sesiuni de instruire - nu este cazul

Activitatea in teritoriu

Am avut mai mult intalniri cu primarul comunei Sibot lesat de fondurile
necesare frnalizarii garadipitei din localitate si problema canahzarii, de
asemenea am avut mai multe runde de discutii cu consilieri locali din orasul
Cugir legat de situatia economica a oarasului si perspectivele acestuia.

In comuna Blandiana am avut mai multe intalniri cu viceprimarul
localitatii discutiile s-au axat in principal pe alimentare a cu apa si realizarea
canalizarii in localitate precum si reabilitarea drumurilor locale.

Reprezentare in consilii de administrafie, ATOP, comisii de licitafie,
comisii speciale ale consiliului etc. - nu este cazul

Initiative
Am avut numeroase discutii si propuneri, cu factorii de decizie din cadrul

Consiliului Judetean Alba cu privire la aprobarea de fonduri pentru DJ 704 Sibot -
Vinerea - Cugir - Luncile Prigoanei , de o parte dintre ele s-a tinut seama si au fost
introduse in hotarari al Consiliului Judetean.

Amendamente la proiectele de hotarare de consiliu
Amendamentele la proiectele de hotarare se fac in Consiliul Judetean Alba

doar in comisii si nu in plen. Am avut un amendament in comisie legat de
repartizarea banilor pentru biserici, si mai multe interventii in comisia de
specialitate si in plen pe diferite teme.

Misiuni oficiale in strainatate - nu este cazul
Alte aspecte relevante
Voi desfasura in continuare activitati prin care sa facilitez rezolvarea a cat

mai multe din problemele locuitorilor iudetului. in conformitate cu atributiile si
responsabilitatile pe care mi le-am asumat la preluarea mandatului.




